
 

 

 

 

 

 

                                                                                                               Zápis z 1. jednání 
 

  

Pro Komise Rady hl. m. Prahy pro cyklodopravu (KCD) 

Přítomni 

Mgr. Bára Soukupová, Mgr. Ing. Vojtěch Benedikt, Ing .Arch. Tomáš Cach,  

Mgr. Radek Čermák, Ing. Vratislav Filler, Ph.D., Ing. Zuzana Jeřábková,  

Jan Prosa, Bc. Tomáš Prousek, Ing. Michal Švadlenka, Václav Vislous,  

Václav Vorlíček, Jitka Vrtalová, Milan Kostohryz.-stálý host, 

 Bc. Jaroslav Hájek – tajemník 

Hosté          Bc. Marek Bělor, Mgr. Jaroslav Mach, Vítězslav Novák 
 
 Omluveni           Ing. Květoslav Syrový, Petr Mairych 

Zpracoval  Bc. Jaroslav Hájek  Počet stran   Datum 
6. 6. 2023 

16:00 – 18.18  

 

Jednání KCD bylo zahájeno v 16.03 hod, přítomno 10 členů.  

Na návrh předsedkyně KCD bylo hlasováno o programu. 

(10-0-0) 

 

Na začátku jednání byli představeni dnešní pozvaní hosté. O jejich účasti na jednání KCD dala 

předsedkyně hlasovat: 

 

a) Bc. Marek Bělor, SE MHMP 

   KCD vyslovila souhlas (10-0-0) 

 

b) Mgr. Jaroslav Mach, ODO MHMP 

   KCD vyslovila souhlas (10-0-0) 

 

c) Vítězslav Novák 

   KCD vyslovila souhlas (10-0-0) 

 

Body Programu KCD budou projednané v následujícím pořadí. 

 

    

1. Přivítání a úvodní slovo předsedkyně 
- krátké pozdravení, představení se a představení jakým způsobem by KCD mohla 

vykonávat svou činnost  

 

2. Seznámení se členy komise 
 

- k 16.18 hod přítomno 12 členů komise  

HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 

MAGISTRÁT HLAVNÍHO MĚSTA PRAHY  

Komise RHMP pro cyklodopravu 
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- jednotlivý členové komise se představili a řekli svoje představy o práci v komisi, 

co od činnosti komise očekávají a na co by se chtěli zaměřit 

 

Mezi body Programu č.2.a 3.nechala předsedkyně hlasovat o stálém hostovi komise Vítězslavovi 

Novákovi 

 

KCD vyslovila souhlas (12-0-0) 

 

3. Administrativní záležitosti spojené s činností komise – jednací řád, doba a místo konání, 

apod., data a podklady  (tajemník) 

 

a) Předsedkyně navrhla jako dobu jednání KCD vždy první pondělí v měsíci od 16.00 hod: 

 

KCD vyslovila souhlas (12-0-0) 

 

b) Předsedkyně navrhla jako další jednání KCD 19.6.2023 od 16.00 hod 

 

KCD vyslovila souhlas (11-0-1 zdržel se Cach) 

 

c) Předsedkyně nechala hlasovat na návrh Radka Čermáka o stálém hostovi Bc. Markovi Bělorovi 

 

KCD vyslovila souhlas (12-0-0) 

 

4. Kontrola úkolů komise (Jeřábková, Bělor) 

 

-kontrola úkolů byla přesunuta na příští jednání KCD 

 
Úkol č.1: KCD žádá na příští jednání o informaci k zahrnutí nadřazeného systému a VPS do      

  metropolitního plánu. (úkol pro IPR) 

 
 

5. Úvod do agendy Odboru dopravy a seznámení se Strategií aktivní mobility v Praze. 

(Mach, Syrový) 

 

KCD bere na vědomí 

 

6. Politika a strategie města v tématu cyklodopravy ; programové prohlášení (Čermák, 

Syrový) 

 

Usnesení č. 1.1: KCD doporučuje, aby v programovém prohlášení RHMP bylo prioritou: 

-  zařazení systému nadřazených tras do metropolitního plánu jako veřejně prospěšná stavba 

-  naplnění Strategie aktivní mobility akčním plánem, včetně zajištění financování 

 

(12-0-0 schváleno) 

 

7. Zadání analýzy - orientační přehled investičního financování (z vybraných položek 

ODO, INV, DP ad.) za uplynulé roky ve vztahu k modal splitu (Čermák) 

 

 

Úkol č.2: KCD žádá ODO o přehled financování cyklo za posledních pět let. 

 

Jednání opustil Vorlíček - 18.00 hod 
 

8. Projektová příprava nadřazených stezek A1-A9, A50 (Čermák) 
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KCD přerušuje jednání bez přijetí usnesení. Další jednání KCD dne 19.6.2023. 

 

 
 

 

9. Různé 

-nezařazen žádný bod 

 

 

 

Zapsal: Bc. Jaroslav Hájek                                           Předseda:  Mgr. Bára Soukupová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


